
 

PROTOKÓŁ  Nr XIII/2008 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2008 roku 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz.1545 

W obradach udział wzięło 15 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: radny Powiatu Kamieńskiego Marian Kiełbasa, Andrzej 

Danieluk Burmistrz Golczewa, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, Ireneusz Wilk 

sekretarz gminy, Tomasz Podleśny, przedstawiciel kancelarii prawnej, kierownicy 

gminnych jednostek organizacyjnych, dyrektorzy szkół oraz sołtysi wsi. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący obrad powitał Pana Władysława Tesarskiego sołtysa Sołectwa Kłęby 

wybranego w ponownych wyborach w związku ze złożoną rezygnacją przez Katarzynę 

Mazur. 

W związku z tym Andrzej Danieluk, burmistrz prosił o ujęcie w porządku obrad 

dodatkowego punktu: „Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przedstawienie porządku obrad. 

 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy  
oraz niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 
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4. Projekt uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, prowadzonych bezpośrednio  
z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze. 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 2007 r. 
a) wprowadzenie burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2007 r., 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 
e) dyskusja. 

6. Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Golczewo za pierwsze półrocze 2008 r. i lata następne. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo  
na 2008 r. 

8. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 
9. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru niektórych 

podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
12. Wolne wnioski i zapytania. 
13. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji udział 

bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w opracowanym brzmieniu jednomyślnie 15 głosami za. 

Do przedstawionego porządku obrad radni nie wnieśli uwag. 

 

 

Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

Radny Antoni Opowicz wniósł następującą interpelację: we wsi Dargoszewo jest zbyt 

niskie ciśnienie wody. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 

warunki przyznawania dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 
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Gminę Golczewo dodatku motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy 

oraz niektórych innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że projekt 

został zaopiniowany przez Zarząd Międzygminnego Oddziału Związku Nauczycielstwa 

Polskiego Oddział w Kamieniu Pom. (pismo nr Mego ZNP-0013/07-9/08 z dnia  

27 kwietnia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

Burmistrz poinformował, że projekt uchwały został również szczegółowo omówiony  

na posiedzeniu Komisji, w której uczestniczyli przedstawiciele Związku Nauczycielstwa 

Polskiego oraz dyrektorzy szkół. Komisje proponowały dodatek funkcyjny  

za wychowawstwo klas w wysokości 5% lecz na dzisiejszą sesję Burmistrz przygotował 

kolejny projekt uchwały, który dla dyrektorów szkół stworzy możliwość zróżnicowania 

wysokości dodatku w zależności od osiągnięć danego nauczyciela. Zaproponował więc 

zmianę załącznika do niniejszego Regulaminu w pkt. 1 tabeli nr 2 dotyczącej dodatków 

funkcyjnych dla nauczycieli „Wychowawstwo klasy – 4 % - 12 % osobistej stawki 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela”. 

Radny Antoni Opowicz stwierdził, że jest to słuszna propozycja, ponieważ zawiera 

procentowo określone progi wysokości dodatku za wychowawstwo. 

Radna Beata Pastryk zapytała, czy w budżecie Gminy są zabezpieczone środki 

finansowe na ten cel. 

Burmistrz poinformował, że środki są zabezpieczone. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Projekty uchwały stanowią kolejno załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/118/08 

w sprawie regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Golczewo dodatku 
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motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, za warunki pracy oraz niektórych innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy, jednomyślnie 15 głosami za. 

 
Uchwała Nr XIII/118/08 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonego 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz dla nauczycieli, którym 

powierzono stanowiska kierownicze. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i prosił o przyjęcie 

autopoprawki zgodnie z sugestią Komisji, które zaproponowały zmniejszenie wymiaru 

godzin z 10 na 7, określonego w § 1 w tabeli pkt. 2 ww. projektu uchwały „Szkoła 

Podstawowa w Wysokiej Kamieńskiej – Dyrektor – Tygodniowy obowiązkowy wymiar 

zajęć – 7”. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Projekty uchwały stanowią kolejno załącznik nr 7 i 8 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/119/08 

w sprawie obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami 

lub wychowankami albo na ich rzecz dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, jednomyślnie 15 głosami za. 

 
Uchwała Nr XIII/119/08 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa  

za 2007 r. 

 Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i prosił 

Burmistrza o dokonanie wprowadzenia. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Poinformował ponadto, że Burmistrz pismem nr FKB-3029/43/08 z dnia 26 marca 2008 r. 

podał prawidłowe kwoty wydatków ogółem ujętych w podsumowaniu kolumny 8 i 9 

wskazanych w tabeli załącznika nr 2 do przedłożonego sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za 2007 r. „Kol. 8 – jest 10.271.086,00 zł winno być 

10.426.086,00 zł. Kol. 9 jest 9.801.677,90 zł winno być 9.956.677,90 zł.”.  

Poinformował, że zmiana kwot jest wynikiem błędu rachunkowego. 

Pismo stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 5a) wprowadzenie Burmistrza  

 Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że realizacja budżetu za 2007 r. została 

szczegółowo omówiona podczas posiedzenia Komisji i dodał, że w roku ubiegłym 

niestety nie udało się wykonać planowanej inwentaryzacji majątku i nie doprezyzowano 

warunków umowy dzierżawy jezior znajdujących się na terenie gminy. Poinformował, że 

w roku ubiegłym występowały problemy związane z ulewnymi deszczami, które 

zniszczyły wiele dróg, skażenie wody bakterią COLI, sprawy kadrowe oraz nie najlepsze 

stosunki ze Starostwem. Burmistrz stwierdził, że wiele zaplanowanych zadań 

zrealizowano, tj. udało się przywrócić i utrzymać płynność finansową Gminy. 

Poinformował, że w ciągu 2007 r. plan dochodów został zwiększony o ponad 200 tyś. zł. 

Wyemitowano obligacje, „których jeszcze nie ruszamy.” Ponadto stwierdził, że poprawiła 

się również sytuacja finansowa Zakładu Usług Publicznych w Golczewie, wykonano 

Wieloletnią Strategię Rozwoju oraz Wieloletni Plan Inwestycyjny, dzięki którym istnieje 

możliwość pozyskania środków unijnych. 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z wykonania budżetu za 2007 r. stanowi załącznik  

nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 5b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu 

 Andrzej Danieluk, burmistrz odczytał uchwałę nr XIX/45/2008 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 31 marca 2008 r.  

w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Golczewa z wykonania 

budżetu za 2007 r., która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 5c) wniosek Komisji Rewizyjnej z sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2007 r. 

 Radna Barbara Madej, zastępca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 4 kwietnia 2008 r.  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy za 2007 r., który stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 5d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca wniosku Komisji Rewizyjnej 

 Radny Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady odczytał uchwałę nr 

XLII/127/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

z dnia 15 kwietnia 2008 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2007 r., który stanowi załącznik nr 15  

do protokołu. 

 

Ad. 5d) dyskusja 

 Radny Grzegorz Dyksy powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa ocenia 

sprawozdanie z wykonania budżetu, lecz do Rady Miejskiej należy ocena pracy 

burmistrza i prawidłowość wykonania budżetu.  

Poinformował, że dług publiczny zmalał z 40% na 29%, dochody wykonano w 101% 

natomiast wydatki w 96%. Zdaniem radnego wymienione wyżej wielkości pozytywnie 

świadczą o właściwej pracy Burmistrza. 

Ponadto zwrócił uwagę, iż należy w najbliższym czasie przeznaczyć więcej środków 

finansowych na inwestycje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/120/08 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Golczewa za 2007 r., 14 głosami za  

przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Uchwała Nr XIII/120/08 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Golczewo za pierwsze półrocze 2008 r. i lata następne. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

obowiązująca uchwała oparta jest o nieaktualne przepisy prawne w związku z tym istnieje 

konieczność podjęcia nowej uchwały. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, zarząd 

jednostki samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 sierpnia przedstawia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i regionalnej izbie obrachunkowej 

informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze danego roku. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/121/08 

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Golczewo  

za pierwsze półrocze 2008 r. i lata następne, jednomyślnie 15 głosami za. 

 
Uchwała Nr XIII/121/08 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo  

na 2008 r. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że zmiany w planie wydatków budżetu Gminy w wysokości 261.000 zł 

dotyczą przesunięcia środków finansowych w ramach zadań inwestycyjnych. 

Zwiększenie dochodów budżetu Gminy wynika z faktu otrzymania odszkodowania za 

zalane pomieszczenia w budynku ZSO na kwotę 5.915 zł oraz o 343.558 zł jako 

ostateczną kwotę części subwencji ogólnej. W dziale 900 Gospodarka komunalna  

i ochrona środowiska zwiększono wydatki o kwotę 80,000 zł związane z dopłatą  
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dla odbiorców wody w 2008 r. Zmiany w planie dochodów i wydatków w dziale 853 

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej związane jest z planowanym 

uruchomieniem projektu Program Operacyjny Kapitał Ludzki, która jest skierowana  

do bezrobotnych, ogółem na ww. cel zaplanowano 70.622 zł. 

Skarbnik poinformowała, że dochody budżetu Gminy po zmianach wynoszą 17.257.125 

zł, natomiast wydatki budżetu Gminy po zmianach wynoszą 19.775.154 zł. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 19, 20 i 21 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/122/08 

w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo za 2008 r. jednomyślnie 

15 głosami za. 

 
Uchwała Nr XIII/122/08 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo”. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

zgodnie z sugestią Komisji prosi o dodanie do § 2 ust. 1 pkt. nr 4 o treści „laureaci 

wyróżnienia” oraz ust. 4 o treści „Laureata wyróżnienia, który jest zespołem osób 

fizycznych, organizacją społeczną, stowarzyszeniem, pracodawcą lub inną osobą 

prawną, za wyjątkiem partii politycznej, w pracach Kapituły Honorowej reprezentuje jedna 

osoba (wskazany na piśmie przedstawiciel). 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 23 i 24 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/123/08 

w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Golczewo” 14 głosami za przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

Uchwała Nr XIII/123/08 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru niektórych 

podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że  

w związku ze złożoną rezygnacją przez Panią Katarzynę Mazur z pełnienia funkcji 

sołtysa w Sołectwie Kłęby w dniu 18 kwietnia br. przeprowadzono ponowne wybory 

sołtysa, w wyniku których sołtysem został wybrany Pan Władysław Tesarski. 

Zmiana dotychczasowej uchwały wynika z konieczności wyznaczenia inkasenta  

w wymienionym Sołectwie. 

Dotychczas funkcję tą pełnili i czynią to nadal sołtysi ze względu na najwyższe zaufanie 

społeczne. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały i poddał projekt uchwały pod głosowanie  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę 

 

Nr XIII/124/08 

zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

jednomyślnie 15 głosami za. 
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Uchwała Nr XIII/124/08 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 23  Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 Andrzej Danieluk burmistrz złożył sprawozdanie ze swej działalności między 

sesjami i poinformował, że Gmina Golczewo nie została zakwalifikowana do Krajowego 

Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych ze względu na zbyt małą liczbę 

mieszkańców. Poinformował ponadto, że obecnie występuje bardzo ograniczony dostęp 

do środków unijnych ze względu na ich niewielką ilość. 

 

Radni nie wnieśli pytań do przedłożonego sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie burmistrza pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska przyjęła sprawozdanie burmistrza  

z działalności między sesjami jednomyślnie 15 głosami za. 

 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 28  

do protokołu. 

 

Ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 Burmistrz prosił Pana Marka Maślaka, kierownika Zakładu Usług Publicznych  

w Golczewie o udzielenie odpowiedzi na interpelację złożoną przez radnego Antoniego 

Opowicza. 

 Kierownik ZUP poinformował, że w chwili obecnej otrzymał informację, iż 

zakończono przegląd sieci wodociągowej zasilanej z hydroforni w Kretlewie. Obecnie 

prace przy sieci są utrudnione ze względu na zalania wodami opadowymi. 

Po osuszeniu terenu Zakład podejmie prace związane z usunięciem awarii i poprawą 

klarowności wody, która uległa znacznemu pogorszeniu ze względu na zrywanie się 

osadu znajdującego się w rurach dodał, że sieć wodociągowa w okolicach miejscowości 

Dargoszewo wymaga gruntowego remontu. 

 

 

 



 11 

Ad. 13 Wolne wnioski i zapytania 

 Radny Tomasz Wawrzyński zapytał, czy hydranty, które zostały wymontowane  

w Kłębach będą ponownie zainstalowane ? 

 Marek Maślak, kierownik ZUP odpowiedział, że dokonano przeglądu hydrantów  

i na terenie gminy zostały wyłączone te hydranty, które niczemu nie służyły, ponieważ 

znajdowały się na obrzeżach wsi i przy polach uprawnych i właśnie z nich odbywał się 

nielegalny pobór wody. Decyzje o wyłączeniu były podjęte po wcześniejszych 

uzgodnieniach z jednostką straży pożarnej. 

Poinformował ponadto, że dąży się do tego, aby w każdej miejscowości został 

zamontowany hydrant zdrojowy, jako zastępczy punkt poboru wody. 

 Radny Wiesław Kloch zapytał, czy poczyniono starania w sprawie zapewnienia 

opieki stomatologicznej do czasu powrotu Pani Radeckiej ze zwolnienia lekarskiego. 

 Burmistrz poinformował, że do miesiąca września najprawdopodobniej gabinet 

stomatologiczny nie będzie czynny, ponieważ nie ma stomatologa zainteresowanego 

pracą w Golczewie. 

 Przemysław Opowicz, zwrócił się do Burmistrza i podziękował za dostarczenie 

posiłków i napojów dla osób pracujących przy usuwaniu skutków podtopień. 

Poprosił kierownika ZUP o udostępnienie alarmowego numeru telefonu dla sołtysów  

do osoby dyżurującej na oczyszczalni. 

 Kierownik ZUP podał numery telefonów i obiecał, że Zakład będzie reagował  

na każdą zgłoszoną awarię. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, jakie są skutki podtopień i czy dokonano już 

podsumowania, czy grupa pracowników publicznych będzie czyściła rowy i przepusty, 

zapytał również czy odbędzie się strajk nauczycieli. 

 Burmistrz poinformował, że w budżecie Gminy zabezpieczono środki finansowe  

na czyszczenie rowów i przepustów oraz powołano w tym celu specjalną grupę 

pracowników dodał, że konieczne jest udrożnienie spływu wód w okolicach ujść rzek. 

Podziękował zespołowi antykryzysowemu, strażakom i wszystkim mieszkańcom za wkład 

pracy przy usuwaniu skutków podtopień. Poinformował ponadto, że miejscowość Niwka 

należy pilnie włączyć do systemu zaopatrzenia w wodę. 

Poinformował, że w sprawie planowanego strajku nauczycieli obecnie nie posiada 

informacji, ponieważ referendum jeszcze się nie odbyło, spisano jedynie protokół 

rozbieżności. Ważność referendum wymaga spełnienia określonych warunków  
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i poinformował, że sprawa jego ewentualnego przeprowadzenia była tematem spotkania 

z Panią Stanisławą Boruch prezesem Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

 Radna Danuta Bednarz zapytała, czy jest już wiadomo w czyim władaniu  

jest dworzec PKP w Wysokiej. Kam., ponieważ jego wygląd zewnętrzny wpływa 

niekorzystnie na wizerunek Gminy i miejscowości. 

 Burmistrz poinformował, że prowadzone są uzgodnienia z przedstawicielem PKP 

w sprawie przejęcia majątku. PKP zalega dla Gminy Golczewo kwotę 100 tys. zł. 

Stwierdził, że Gmina w zamian nie może przejść np. rozwalającego się budynku 

mieszkalnego, mieszkania z lokatorem lub też dworca na określonych warunkach.  

W miesiącu maju zostanie przeprowadzony rekonesans wszystkich nieruchomości PKP 

znajdujących się na terenie Gminy z przedstawicielem Oddziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Poinformował, że przejęcie określonego majątku musi być jednak korzystne dla Gminy  

i dodał, że na razie niestety nic na dworcu Gmina nie może robić, ponieważ stanowi on 

jeszcze własność PKP. 

 Radny Antoni Opowicz zapytał, czy jest powołana Komisja ds. podtopień ? 

Burmistrz poinformował, że zostanie powołana, w najbliższym czasie odbędzie się 

spotkanie z przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  

i Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

 

Radna Barbara Madej zwróciła się z wnioskiem o zamontowanie wiaty 

przystankowej na kolonii Gadom. 

Burmistrz poinformował, że wiaty zostaną zamontowane kolejno w miejscowościach: 

Dargoszewo, Ronica i kol. Gadom. 

 

 Przemysław Opowicz, sołtys Sołectwa Kretlewo zapytał, czy istnieje szansa 

skorzystania z dofinansowania poszczególnych Sołectw na organizację Dnia Dziecka ? 

 Burmistrz poinformował, że rozważana jest możliwość zorganizowania jednej 

imprezy w Golczewie dla wszystkich dzieci, lecz w tej sprawie zostaną jeszcze 

przeprowadzone uzgodnienia z radnymi i z sołtysami. 

 

 Marek Maślak, kierownik ZUP udostępnił dla sołtysów wsi alarmowe numery 

telefonów do Zakładu Usług Publicznych. 
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 Burmistrz poinformował, że na inwestycje wydatkowano kwotę 60 tys. zł, na którą 

składa się: 20.951,68 zł – Osiedle Słoneczne i Osiedle Robotnicze (dokumentacja 

projektowa, kosztorysowa, mapy), 2,416,63 zł – wykonanie przyłączy Baczysław - 

Kozielice oraz 36.810,32 zł – kanalizacja Kłęby (usługi doradcze, projektowe, 

kosztorysowe, wykonanie przyłącza, mapy). 

 

Ad. 14 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XIII sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 


